



**VALIDATION D'AGREMENT D'ORGANISME DE
MAINTENANCE D'AERONEFS**
VALIDATION OF AIRCRAFT MAINTENANCE ORGANISATION
APPROVAL

CMR/AMO-V02

En application des dispositions de l'Arrêté N°729/MINT du 07 juin 2005 relatif à l'agrément des organismes de maintenance des aéronefs civils, le Directeur Général de la Cameroon Civil Aviation Authority (CCAA) valide par la présente l'agrément de référence CH.145.0232 délivré par le Federal Office of Civil Aviation (FOCA) à :

Pursuant to the provisions of Ministerial Order n° 00729/MINT of 07th June 2005 relating to the approval of Aircraft Maintenance Organisations, the Director General of the Cameroon Civil Aviation Authority (CCAA) hereby validates the agreement with reference CH.145.0232 issued by the Federal Office of Civil Aviation (FOCA):

"JET AVIATION AG"
(MAINTENANCE DIVISION)
Postfach 214

Tel.: +41 58 158 4111, Fax: +41 58 158 4004
CH-4030 BASEL (SWISS CONFEDERATION)
Email: jbls@jetaviation.com

En conséquence l'organisme de maintenance susvisé est autorisé à entretenir les aéronefs et éléments d'aéronefs du Registre camerounais des immatriculations des aéronefs civils, et à délivrer les approbations pour remise en service correspondantes en utilisant la référence ci-dessus dans les limites fixées par l'agrément suisse et les spécifications applicables.

Therefore, the abovementioned approved maintenance organization is authorized to perform maintenance on aircrafts and aircrafts' parts registered in Cameroon and to issue the related certificates of release to service using the abovementioned reference within the limits of the swiss agreement and its related operating specifications.

Sauf cas de suspension, de retrait ou de révocation par la CCAA, la présente validation d'agrément reste valide jusqu'au 31 janvier 2027.

Unless suspended, withdrawn, or revoked by the CCAA, the present validation extension remains valid until the 31st of January 2027.

Date de délivrance : **19 FEV 2025**
Date of issuance

Le Directeur Général
The Director General

(Signature of Paule ASSOUMOU-KOKI)
Paule ASSOUMOU-KOKI